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با بازی دنیل کریگ
ادامه »چاقوکشی« برای اولین بار در 

جشنواره تورنتو دیده می شود

همدلی| فیلم »چاقوها بیرون ۲« یا »چاقوکشی« برای 
اولین بار در جشــنواره تورنتو ۲۰۲۲ اکران می شــود. به 
نقــل از ورایتی، دومین فیلــم از »چاقوها بیرون« با ارائه 
توانایی های کارآگاه بنوا بلانک در گشودن راز قتل ها، این 
بار هم برای نخستین بار در کانادا دیده می شود. فیلم دوم 
»چاقوها بیرون« با عنوان »پیاز شیشــه ای: از معماهای 
چاقوها بیرون« کــه دنباله ای بر فیلم پرطرفدار »چاقوها 
بیرون« به کارگردانی رایان جانسون است، اولین نمایش 
جهانی خود را در جشنواره بین المللی فیلم تورنتو ۲۰۲۲ 
تجربه می کند. چهل و هفتمین دوره جشنواره فیلم تورنتو 
از ۸ تا ۱۸سپتامبر )۱۷ تا ۲۷شهریور( برگزار می شود اما 
هنوز زمان اکران »چاقوها بیرون۲« در آن تعیین نشــده 
است. »چاقوها بیرون« نیز برای نخستین بار در جشنواره 
فیلم تورنتو ۲۰۱۹ اکران شــده بود تا با داســتانی که بر 
حل معمای قتل متمرکز و از داستان های آگاتا کریستی 
الهام گرفته بود، تشویق منتقدان و تحسین تماشاگران را 
برانگیزد. این فیلم در نهایت به یک برنده غافلگیرکننده 
گیشــه های فروش بدل شد و ۳۱۱میلیون دلار فروخت. 
فیلم که با هزینه ۴۰میلیون دلاری ساخته شده بود، برای 
فیلم نامه که به قلم خود جانسون نوشته شده بود نامزدی 
اســکار را هم در بخش فیلم نامه غیر اقتباسی از آن خود 
کــرد. دنیل کریگ در این فیلم بار دیگر در نقش کارآگاه 
بنوا بلانک بازی می کند. بازی وی در فیلم نخست که پس 
از مرگ اسرارآمیز نویسنده مشهور هارلن ترومنی با بازی 
کریستوفر پالمر در شب هشتاد و پنجمین سالگرد تولدش 
وارد میدان می شد، با تحسین بسیار روبه رو و موجب شد 
تا این فیلم دنباله های جدید پیدا کند. گرچه لاینزگیت 
فیلم نخست را در سینماها اکران کرد اما نتفلیکس پس از 
خرید حق امتیاز آن و پرداخت بیش از ۴۵۰میلیون دلار، 
صاحب انحصاری این مجموعه شد. در فیلم دوم کارآگاه 
بنوا بلانک به یونان سفر می کند تا لایه های یک معما با 
مظنونانی رنگارنگ را کنار بزند. ادوارد نورتون،  جانل مونی، 
کاترین هــان، ایتن هاک، کیت هادســون و لزلی اودوم 
جونیور از بازیگران این فیلم هســتند. »پیاز شیشه ای« 
عنوان ترانه ای از گروه بیتلز در ســال ۱۹۶۸ است و پل 
مک کارتنی آن را به شوخی در مورد افرادی به کار گرفت 
که بیش ازحد اشــعار گروه را زیر ذره بین می گذاشــتند. 
طرفداران این نظریه را مطرح کرده اند که پیاز شیشه ای 
اســتعاره ای از چیزی است که هم چندلایه و هم شفاف 
است و به این ترتیب تا حدودی حرف مک کارتنی هم ثابت 
شد. جشــنواره تورنتو پس ازاین که سال پیش به صورت 
مختصر برگزار شد، امسال به برنامه های فیزیکی معمول 

خود بازمی گردد.

در قالب فیلم کوتاه
»خیمه شب بازی« آماده نمایش شد

همدلی| فیلم کوتاه »خیمه شــب بازی« به کارگردانی و 
نویسندگی آسیه اسدزاده پس از طی مراحل فنی و عقد 
قرارداد با پخش کننده خارجی آماده نمایش شد. به نقل 
از مشاور رسانه ای پروژه، فیلم کوتاه »خیمه شب بازی« به 
کارگردانی و نویســندگی آسیه اسدزاده و تهیه کنندگی 
شــهرام اســدزاده و مهدی مقصود ضمن عقد قرارداد با 
پخش کننده خارجی، آماده نمایش شد. هم زمان با آماده 
شدن فیلم، از پوستر آن با طراحی نیلوفر نوایی نیز رونمایی 
شد. »خیمه شب بازی« سومین فیلم کوتاه آسیه اسدزاده 
در مقام کارگردان اســت که این بار بــه موضوع تلاش 
قدرت هــای منفور جهانی از طریق بازی های کامپیوتری 
برای کنترل مردم دنیا و افکار عمومی پرداخته است. در 
خلاصه داستان این فیلم آمده است: تعدادی پسربچه در 
راه بازگشت از مدرســه به خانه مشغول بازی محلی در 
منطقه بیابانی شده که در نهایت با استخوان های جسدی 
در زیرخاک مواجه می شــوند. از طرفی کودکی در گروه 
مشغول بازی کامپیوتری اســت که در نهایت و در ادامه 
بازی گروهی را هدف شلیک قرار می دهد که همان گروه 
کودکان است. حمید میربد، مجید عسگری، نیما مجرد 
یوســفی، ســامیار محمدی، یزدان کوکبی صبا، پارسا 
طلایی، فربد فرجی، بارمان بوبرده بازیگران این فیلم کوتاه 
هستند. عوامل این فیلم کوتاه نیز عبارت اند از: نویسنده و 
کارگردان: آسیه اسدزاده، تهیه کنندگان: شهرام اسدزاده و 
مهدی مقصود، مجری طرح: موسسه نقطه عطف سینما 
تئاتر و کمپانی سینمایی seen، مدیر فیلم برداری: امیر 
معقولی، دستیار اول کارگردان و برنامه ریز: عارف ابراهیمی، 
تدوین، صداگذاری و اصلاح رنگ: امیرحسین تحسینی، 
اســتودیو rush and cut، مدیر تولید: میلاد اسدزاده، 
صدابردار: جابر انصاریان، دســتیار دوم کارگردان: حدیث 
کریمیان، مدیر هنری: داریوش آهنچیان، طراح صحنه: 
نگین کریمی نظر، طراح لباس: شــیدا حشمتی، عکاس 
پشت صحنه: آیدا اینانلو، منشی صحنه: سارینا سلطانی، 
طراحی پوســتر: نیلوفر نوایی، پخــش بین المللی: گروه 
پخش فرست اسکرین به مدیریت سولماز اعتماد و مشاور 

رسانه ای و مدیر روابط عمومی: مریم قربانی نیا.

شاهین فرهت در دیدار با مدیران ارشاد:
نگران موسیقی ملی ایرانم

همدلی| تعدادی از مدیران صندوق اعتباری هنر در 
ادامه دیدار با نامداران عرصه فرهنگ و هنر با شاهین 
فرهت هنرمند پیشکسوت موسیقی کشورمان دیدار 
کردند. به نقل از روابــط عمومی صندوق اعتباری 
هنر، در ادامه دیدار با نامداران عرصه فرهنگ و هنر، 
نیکنام حسینی پور مشاور مدیرعامل، مسلم کریمی 
و محمدعلی کاروان، معاونان صندوق اعتباری هنر 
با شــاهین فرهت از هنرمندان شناخته شده عرصه 
موسیقی دیدار کردند. حســینی پور در این دیدار 
ضمن تقدیر از چند دهه فعالیت پرثمر این هنرمند 
در عرصه موســیقی گفت: بزرگان فرهنگ و هنر از 
سرمایه های مهم هر جامعه ای محسوب می شوند و 
وظیفه ماست که ضمن بهره مندی از رهنمودهای 
آن هــا زمینه انتقال تجارب این نســل پرافتخار را 
به نســل جوان فراهم کنیم. شاهین فرهت در این 
دیــدار ضمن بیان خاطرات گذشــته، دغدغه های 
خود در خصوص ضرورت توجه به موسیقی ایرانی 
را بیان کرد و گفت: در اوایل انقلاب ما کنسرت های 
آموزشــی برگزار می کردیم. بــه خاطر می آورم در 
دوره دوم و ســوم جشنواره موســیقی فجر مردم 
ساعت ها در انتظار تهیه بلیت بودند و اقبال مردمی 
از موســیقی ایرانی چشمگیر بود. با ورود موسیقی 
پاپ ذائقه نسل جوان به این سمت سوق پیدا کرد. 
اکنون برای تهیه کنندگان موســیقی مهم نیست 
که اگر ســالن های کنسرت های کلاسیک و سنتی 
تکمیل نشود زیرا این موضوع را با برگزاری کنسرت 
پــاپ جبران می کنند. او افزود: من دل نگرانی برای 
موسیقی کلاسیک ندارم اما نگرانی اساسی من در 
خصوص موســیقی ملی است که نسل جوان از آن 
استقبال نمی کند. فرهت با اشاره به ضرورت حمایت 
رســانه های جمعی از موسیقی سنتی ایرانی گفت: 
رســانه ها در کنار مدیران فرهنگی باید از موسیقی 
ایرانــی حمایت کننــد و برنامه هایی در رســانه ها 
خصوصاً تلویزیون به این موســیقی اختصاص پیدا 

کند.

شورای سیاست گذاری جشنواره 
تجسمی جوانان۲9 معرفی شدند

همدلی| مدیــر مرکز هنرهای تجســمی وزارت 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی با صدور احکامی اعضای 
شورای سیاســت گذاری بیست و نهمین جشنواره 
هنرهای تجســمی جوانان را منصوب کرد. به نقل 
از واحد ارتباطات و رســانه مرکز هنرهای تجسمی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، عبدالرضا سهرابی 
مدیــر مرکز هنرهای تجســمی و رئیس شــورای 
سیاست گذاری بیست و نهمین جشنواره هنرهای 
تجســمی جوانان با صدور احکامــی کاظم چلیپا، 
محمدمهدی رحیمیان، علی اشرف صندوق آبادی، 
فرزاد ادیبی، ســید نظام الدین امامی فر، محمدرضا 
دوســت محمدی، صدیقــه احمــدی، عبدالرحیم 
ســیاهکارزاده و محمد خراســانی زاده را به عنوان 
اعضای شورای سیاست گذاری این جشنواره منصوب 
کرد. کاظم چلیپا هنرمند و مدرس نقاشــی، متولد 
۱۳۳۶ و دانش آموخته رشــته نقاشــی از دانشکده 
هنرهای زیبای دانشگاه تهران است. محمدمهدی 
رحیمیان، استادیار رشــته عکاسی، متولد ۱۳۴۰ 
و دانش آموخته رشــته عکاســی از دانشــگاه هنر 
است. علی اشــرف صندوق آبادی هنرمند و مدرس 
خوشنویسی، متولد ۱۳۳۹ و دارنده نشان درجه یک 
هنری است. فرزاد ادیبی هنرمند و مدرس گرافیک، 
متولــد ۱۳۴۶ و دانش آموخته رشــته گرافیک از 
دانشــکده هنرهای زیبای دانشــگاه تهران است. 
ســید نظام الدین امامی فر، دانشــیار دانشکده هنر 
دانشگاه شاهد، متولد ۱۳۴۳ و دانش آموخته رشته 
پژوهش هنر از همین دانشــگاه اســت. محمدرضا 
دوســت محمدی هنرمند و طــراح گرافیک، عضو 
هیات علمی دانشــکده هنرهای زیبا، متولد ۱۳۵۵ 
و دانش آموخته رشــته انیمیشــن از دانشگاه هنر 
است. صدیقه احمدی، هنرمند و مدرس نگارگری، 
دانش آموخته رشــته تصویرســازی از دانشــکده 
هنرهای زیبای دانشــگاه تهران است. عبدالرحیم 
سیاهکارزاده مدیر مؤسسه توسعه هنرهای تجسمی 
معاصــر، متولد ۱۳۴۵ اســت. وی دارای ســوابق 
اجرایی متعدد در برگزاری جشنواره های گوناگون 
هنری و دوسالانه های تخصصی هنرهای تجسمی 
است. محمد خراسانی زاده مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان تهران، متولد ۱۳۶۴ و دانش آموخته 
رشــته هنر اسلامی از دانشکده هنر دانشگاه شاهد 

است.
بیست و نهمین جشنواره هنرهای تجسمی جوانان 

شهریورماه ۱۴۰۱ در تهران برگزار می شود.

رویداددریچه

همدلی| آرپژ تیموریان _ سال ۱۳۶۱در 
شــمیران به دنیا آمد و از سیزده ســالگی 
مشغول فراگیری نقاشــی شد؛ پانزده سال 
نزد اســتاد محمود غلامی شاگردی کرد و 
دو دوره هم نزد دو اســتاد روس و ایتالیایی 
به فراگیری هنر نقاشــی مشــغول شد. از 
ســال ۱۳۸۸ به آموزش هنر نقاشــی روی 
آورد و هم زمان در نمایشگاه های انفرادی و 
گروهی آثار خود را به نمایش گذاشت. علی 
اســلامیه از نقاشان متعهدی است که برای 
بقای اصالت ها می کوشد و همواره دست از 

تلاش برنمی دارد. 
او هنر خود را آلــوده بازار نکرده و تدریس 
را پیشــه خود قرار داده تا بر شــاخه های 
ایــن درخت کهــن بیفزاید. ایــن هنرمند 
نقــاش به تازگی در کرج نمایشــگاهی را از 
آخرین آثار خود برپا کرده اســت. به همین 
بهانه در روزنامــه همدلی با او به گفت و گو 
نشســتیم. در ادامه بخشی از این گفت وگو 

را می خوانید:
 شما در آثار خود چه سبکی از نقاشی 

را دنبال می کنید؟
ســبک های نقاشــی من رئال و هایپر رئال 

هستند.
 در جهــان امروز که همــه به دنبال 
مدرنیست هســتند، چرا همچنان در 

سبک رئال نقاشی را ادامه می دهید؟
من به ریشــه ها اعتقاد دارم و ســبک رئال 

ریشه نقاشی است. 
 و هنر نقاشــی را در ایــران چگونه 

ارزیابی می کنید؟
هنر در ایران غریب اســت و نقاشی در این 

کشور یتیم!
 از چه نظر؟

بابت زحماتی که شــما می کشید، دوست 
دارید اثر شــما دیده شود و از لحاظ مادی 
و معنوی آن طور که شایسته است، بازدهی 
داشــته باشــد اما این طور نیست. مخاطب 
اصلی ما در ایران اهالی هنر هستند و مردم 

عام خیلی اقبال نشان نمی دهند. 
 در حال حاضر، اســتقبال مردم در 
زمینه خرید تابلوهای نقاشــی چطور 

است؟
ببینید، خرید تابلو نقاشــی توسط مردم به 
عوامل زیادی بســتگی دارد و مهم ترین آن 
اوضاع مالی آن هاســت. در این شرایط که 
اقتصاد مملکت وخیم اســت و مردم نگران 
معیشــت خود هســتند چگونه می توانند 
بیایند و تابلو نقاشــی پنجاه یا صدمیلیونی 
بخرند؟ اصلًا مــن هنرمند نمی توانم چنین 

انتظاری از آن ها داشته باشم. 
 پس چه کسانی تابلوها را می خرند؟

چنــد دهه پیش اگر کســی می آمد و تابلو 
می خرید درکــی از هنر داشــت و به پاس 
ارزش هنری آن، تابلو را می خرید اما اکنون 
بالای هشتاد درصد کســانی که می آیند و 
تابلو می خرند، پول دارند و درکشان از هنر و 

نقاشی بسیار پایین است.
با آثار هنری و تابلو نقاشــی   یعنی 

قصد سرمایه گذاری دارند؟
خیر، اکثرشــان خانه های لوکس و بزرگی 
دارند و فقط برای قشــنگ تر شدن محیط 
خانــه و دیوارها تابلو خریــداری می کنند. 
بسیاری از آن ها ابداً علاقه ای به هنر ندارند 
و گاه دیده شــده تلفنی از نقــاش تابلو را 
می خرند بــدون آن که قبلش آن نقاشــی 
را دیده باشند. آن دســته از خریداران هم 
برخی از گالری داران تهران هستند که بعد 

از فروختن تابلو نقاش، حق دلالی زیادی را 
کم می کنند که مبلغ دریافتی نقاش آن قدر 
کم می شــود که اصلًا بــه این همه ریاضت 

نمی ارزد. 
 بنابراین شما هم اعتقاد دارید که در 

نقاشی مافیا وجود دارد؟
صددرصد، اصلًا به این موضوع شک نکنید.

 صداوسیما در این زمینه چه نقشی را 
این  بهبود  برای  تلاشی  آیا  کرده؟  ایفا 

وضع داشته است؟
خیر، شــما چه موقع دیده اید که برنامه ای 
درباره اســتاد کاتوزیان گذاشــته شــود یا 
درباره استادان دیگری که به طور آکادمیک 
در ایــن عرصه فعالیــت کرده اند. در برنامه 
دورهمی و خندوانه که جزو پرمخاطب ترین 
برنامه های سیما هستند چهره های مختلفی 
از فعالان عرصه ســینما، تئاتر، تلویزیون و 
موسیقی دعوت شده است اما چرا از نقاشان 

دعوت نمی کنند؟ 
ایران  در  نقاشــی  تدریس  وضعیت   

چطور است؟
تدریــس نقاشــی در ایران از ریشــه دچار 
مشکل اســت. در کشــورهای دیگر نقطه 
شروع آموزش آکادمیک نقاشی در مدارس 
اســت؛ اما در مدارس ایــران ما فقط زنگ 
نقاشی داشــتیم اما آموزش آکادمیک این 
رشته را نداشــتیم. من هنرجویانی داشتم 
که لیسانس و فوق لیسانس نقاشی داشتند 
اما در نقطه صفر نقاشــی ایستاده بودند. در 
دانشــگاه ها مغز دانشجو را با تئوری هنر پر 
و او را از نظــر تئوری مدعــی می کنند؛ اما 
تکلیف دســت هنرمند نقاش چه می شود؟ 
فقط با تئوری می توان نقاشــی کشــید؟ یا 
نگاه و دســت نقاش هم باید تربیت و زبده 
شــود؟ تا اثر هنرمند با مخاطب حرف نزند 
که گفتار من درســت نیست. بد نیست که 
پژوهشــی شــود و ببینید که آیا استادان 

بزرگ نقاشــی با تئوری بــه جایگاهی که 
دارند، رســیده اند یا با روزی چهارده پانزده 

ساعت کار پای بوم.
 ما از صبح که از منزل خارج می شویم 
ناخودآگاه با نقاشــی و رنگ و حجم و 
آن ها  کنار  از  اما  روبرو هســتیم  فرم 
آن ها  به  حواســمان  چون  می گذریم 
بااین همه  و  وضــع  این  در  نیســت. 
برخوردی که با نقاشــی داریم، شاید 
بتوانیم یک سال بنیادین مطرح کنیم؛ 

اینکه اصلًا نقاشی چیست؟
ببینید، زمانی به این همه نقاشی ناخودآگاه 
در کنارمان دقت می کنیم که خودمان وارد 
هنر نقاشی شــده باشــیم. وقتی شما یاد 
بگیرید که نقاشــی را ببینید آن وقت تمام 
آفرینــش را خواهید دید و از نگاه من هیچ 
نقاشی نمی تواند حتی به اندازه دو سانتیمتر 
در دو ســانتیمتر آن چیــزی کــه خداوند 
خلق کرده را عیناً نقاشی کند. علت این که 
اکثر نقاشــان به عرفان رو می آورند همین 
اســت چون مدام با خلقت دست وپنجه نرم 

می کنند. 
 در ایــن میــان البته بســیاری از 
هرکدام  در  معتقدنــد  صاحب نظران 
از شــاخه های هنر تا ژانر کلاســیک 
را به خوبی نیاموزیــد و با آن آمیخته 
نشوید، نمی توانید در بقیه ژانرهای آن 
موفق شوید. این موضوع را در نقاشی 

تائید می کنید؟
من به عنوان نقاشــی که خود را رئالیســت 
می دانم بــا صحبت های شــما موافقم. اگر 
نقاشــی را یک درخت قطــور فرض کنید، 
ریشــه کار ما طراحی است، تنه این درخت 
رنگ روغن است و شاخه های آن، شاخه های 
دیگر نقاشی مثل آبرنگ، مداد رنگی، پاستل 
و... درخت شما تا ریشه و تنه قوی نداشته 
باشد، نمی تواند شــاخه های پرباری داشته 

باشد. 
 هنرجویان کم ســن و سال شما که 
دهه هشــتاد و نودی هســتند وقتی 
ســر کلاس می آیند، دنبال چه چیزی 

هستند؟
افکار این نســل با ما دهه شصتی ها بسیار 
متفاوت اســت. ما همیشــه به دنبال ریشه 
بودیم و تا جایی که می شد از سطحی بودن 
فرار می کردیم اما نســل حاضــر به دنبال 
سرعت است و دوست دارد همه چیز را زود 
یاد بگیــرد و عبور کند. حال فکر کنید کار 
من معلم چقدر سخت است که به هنرجوی 
این نســل یاد بدهم باید بنشیند، صبوری 
کند و طراحی بیاموزد و فقط کشیدن یک 
صورت با ســبک ســیاه قلم نقاشی حساب 

نمی شود.
 و آنان به راحتی این آموزه را از شما 

می پذیرند؟
این دیگر هنر من است که بتوانم مطالب را 
با تکنیکی آموزش دهم که از من بپذیرند. 

 در این زمانه با این شرایط اقتصادی، 
که  ماهانه  به غیراز شهریه  یک هنرجو 
باید پرداخت کند چقــدر برای لوازم 
نقاشی باید هزینه کند تا بتواند نقاشی 

را آغاز کند؟
تمــام لوازم خوب نقاشــی مــا از برندهای 
ایرانی بســیار  خارجی هســتند. برندهای 
بی کیفیت اند و هیــچ دقتی در تولید آن ها 
نمی شــود. اگر هنرجویی بخواهــد از ابتدا 
طراحــی را آغــاز کند در شــرایط کنونی 
حداقل یک میلیون تومان لوازم نقاشی نیاز 
دارد. این مبلغ دو سال پیش دویست هزار 
تومان بــود. به یاد دارم برنــد ایرانی رنگ 
تولید می کرد که کیفیتی هم نداشت و هر 
قوطی آن دانه ای ۱۰هــزار تومان بود ولی 
حال همان دانه ای پنجاه هزار تومان شــده 
و کیفیتــش هم از قبل پایین تــر آمده اما 
هنرجو مجبور اســت به خاطر گرانی رنگ 
خارجی همین رنگ گران بی کیفیت ایرانی 

را بخرد. 
 با در نظر گرفتن جوانب گوناگون در 
دوره حاضر وضعیت نقاشــی ایران را 

چگونه می بینید؟
ما به نقطه هیچ رســیده ایم؛ هنر و نقاشی 
در ایران بسیار ســطحی شده است؛ زمانی 
بود که مردم حداقل در ســال بیست جلد 
کتاب می خواندند، فیلــم خوب می دیدند، 
کنســرت می رفتنــد و بــه گالری ها ســر 
می زدند اما اکنون چــه؟ تابلوی چاپی که 
روی آن رنــگ گذاشــته شــده را به جای 
تابلوی نقاشــی و اثر هنری از کنار خیابان 
می خرند. در ســال برای هنر نقاشــی هیچ 
فســتیوالی برگزار نمی شــود. با این وضع، 
تکلیف نســل های آینده که به نقاشی روی 
می آورند، چه می شود؟ اگر می خواهیم این 
وضع اصلاح شــود و اگر برایمان مهم است، 
باید متخصص بیاوریم تا این وضع را اصلاح 

کند و اوضاع مهندسی شده پیش رود.
 در روزها و ماه های پیش رو در فکر 
برگزاری نمایشــگاه آثــار خود برای 

تماشای عموم هستید؟
صددرصد؛ این چند وقت هم به خاطر کرونا 
این موضوع بــه تعویق افتاد اما نکته ای هم 
دراین بین وجود دارد که خیلی مهم است؛ 
برگزاری نمایشگاه قبل از این که نیاز به آثار 
خوب داشته باشد، نیازمند حال خوب است 
و راستش امروز حال سرزمینم؛ ایران خوب 

نیست.

علی اسلامیه؛ هنرمند جوان عرصه نقاشی در گفت وگو با »همدلی«: 

نقاشی هم مافیا دارد 

همدلی| ضرورت اســتفاده از ماســک در 
ســالن های نمایش برادوی سرانجام از بین 
رفــت، درحالی که خطر بازیگــران را تهدید 
می کند. به نقل از آسوشــیتدپرس، برادوی 
از اول جولای ضرورت استفاده از ماسک در 

سالن های نمایش را حذف کرد.
به این ترتیــب اســتفاده از ماســک در همه 
۴۱ســالن نمایش برادوی دیگــر اختیاری 
خواهد بود. این در حالی است که استفاده از 
ماسک در مکان های شلوغ و پرتجمع مانند 

مترو و اتوبوس هنوز برقرار است.
و  مالــکان  و  بــرادوی  تماشــاخانه های   
تهیه کنندگان خصوصی تأکید داشــتند که 
اجباری بودن استفاده از ماسک موجب شده 
تا وضعیت فروش بلیت آن ها همچنان پایین 

بماند.
 بااین حال برخی از هنرمندان هنوز معتقدند 
برای دور نگه داشتن بازیگران و گروه تولید، 
پیشــگیری باید هنوز اولویت نخست باشد. 
برادوی گفته اســت این سیاست به صورت 
ارزیابی می شــود، هرچنــد هنوز  ماهانــه 
تماشاگران تشویق می شــوند در سالن های 

نمایش ماسک داشته باشند. 

در مــاه مارس )اســفند( گفته شــده بود تا 
۳۰آوریل این ضرورت ادامه می یابد و در آن 
زمان نیز تا آغاز جولای استفاده از ماسک باز 

هم تمدیدشده بود.
در ماه می )اردیبهشــت( بیشتر سالن های 
برادوی الــزام ارائه مدارک واکسیناســیون 
تماشاگران را برداشتند و درحالی که اجباری 
بودن ماســک در ســینماها و رستوران های 
نیویورک مدتی بود حذف شــده بود، اما در 

برادوی این امر هنوز اجباری بود.

رئیس اتحادیه ســالن های تئاتــر برادوی با 
تأکید بــر اینکه میلیون ها نفر به تماشــای 
هفتاد و پنجمین دوره اهــدای جوایز تونی 
نشســتند تا نشــان دهند چقدر به جادوی 
نمایش باور دارند، گفت از زمان بازگشــایی 
برادوی در پاییز گذشته میلیون ها نفر حضور 
در سالن های نمایش را دوباره تجربه کردند. 
بااین حال وی توضیحــی درباره آمار فروش 
نداد و واقعیت این است که آمار فروش بلیت 
در فصــل ۲۰۲۱ تا ۲۰۲۲ بیش از ۵۰درصد 

پایین تر از قبل است و بسیاری از نمایش ها 
به دلیل شیوع بیماری در بازیگران یا خدمه 
تولید اجراهایشان را لغو کردند. درآمد هفته 
منتهی به ۱۹ژوئن برادوی به ۲۹میلیون دلار 

کاهش یافت.
هفته پیش تســت کووید هیو جکمن که در 
حال حاضر در »مرد موسیقی« بازی می کند 
دوبــاره مثبت شــد و وی نقش خــود را به 
مکس کلیتون داد. همین امر موجب شــد 
تا نیویورک تایمز با برداشــته شدن ضرورت 
استفاده از ماسک با انتشار مطلبی با عنوان 
»به خاطر هیو جکمن ماسک بزنید« از مردم 
بخواهــد به صورت خودخواســته این امر را 

ادامه دهند.
هفته پیش هم ۶ نفر از گروه ۱۱نفره بازیگران 
نمایش »لحظه ها« بیمار شــدند که یکی از 
آن ها بلر براون هفتادوچندساله بود که از آغاز 
کووید تاکنون با دقت زیاد از حضور در مراکز 
عمومی اجتنــاب کرده بــود. قدیمی بودن 
ســالن های نمایش بــرادوی و بدون پنجره 
بودن آن ها که اغلب هم امکان تهویه درستی 
ندارند، از عواملی است که عوامل صحنه را از 

برداشتن ماسک ها بیمناک کرده است.

از اول جولای و با وجود مخالفت ها

برادوی ماسک را  از چهره ها برداشت


